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PROCES  VERBAL 

 Încheiat astăzi, 25 .09. 2024  în ședința ordinară a Consiliului Local Bogdana, ce are 

loc în incinta Primăriei Bogdana. 

D-l  președinte de ședință Dănuț Munteanu face prezența: participă 11 consilieri locali din 

totalul de 11 si 1 delegat satesc.  

Sunt întrunite astfel prevederile art. 133, alin. (1), art. 134, alin. (1), lit. a), alin. (5), 

art. 137, alin. (1) și art. 196, alin. (1), lit. a) din OUG nr. 57/2019 privind Codul 

Administrativ.   

Ședința a fost convocată de d-l primar Barbu Vasilică pe baza convocării scrise și a 

dispoziției nr.200 din data de 18.09.2024, conform art. 133, alin. (1), art. 134, alin. (1), lit. a) 

din OUG nr. 57/2019 privind Codul Administrativ. 

În convocare au fost specificate data, ora, locul desfășurării, precum și ordinea de zi 

propusă a se discuta, conform prevederilor legale. 

            Lucrările ședinței sunt publice.        

Domnul președinte de ședință Dănuț Munteanu preia conducerea lucrărilor ședinței. 

Intreabă dacă sunt obiecțiuni la procesul verbal al ședinței din 30 august 2024, și pentru că nu 

sunt, îl supune la vot și se aprobă cu unanimitate de voturi.                       

Se dă cuvântul domnului primar Barbu Vasilică pentru a prezenta ordinea de zi, care 

este următoarea: 

 

1.Proiect de hotărâre privind rectificarea a-VI-a a bugetului de venituri si cheltuieli pe anul 

2024. 

2. 2.Proiect de hotărâre privind completarea Anexei la HCL nr. 21/23.04.2024 referitor la 

indexarea impozitelor și taxelor locale pe anul 2024. 

                                                                                              

  Se supune spre aprobare ordinea de zi, care se votează cu 11 voturi pentru din 11 consilieri 

prezenţi faţă de 11 consilieri în funcţie.  

      Domnul preşedinte de şedinţă  Dănuț Munteanu propune trecerea la punctul nr.1 al ordinii 

de zi aprobate şi anume: 

 

La  punctul 1 al ordinii de zi  domnul consilier Puflea Gheorghe, prezintă Raportul comisiei 

de specialitate, iar domnul primar prezintă proiectul de hotărâre privind rectificarea a-VI-a a 

bugetului de venituri si cheltuieli pe anul 2024. 

 

D-l Primar: Rectificarea a -VI-a bugetului de venituri si cheltuieli pe anul 2024 consta in 

repartizari de credite, si anume: 

- se repartizeaza suma de 285600 lei primita de la MDLPA in cadrul programului  

Änghel Saligny, la capitolul Transporturi – cheltuieli de capital pentru plata proiect tehnic si 

detalii de executie proiect “Modernizare drumuri de interes local in comuna Bogdana”. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre: pentru - 11 

                                                               împotrivă - 0 

                                                               abțineri – 0 



La  punctul 2 al ordinii de zi  domnul consilier Savu Daniel, prezintă Raportul comisiei de 

specialitate, iar domnul primar prezintă proiectul de hotărâre privind completarea Anexei la 

HCL nr. 21/23.04.2024 referitor la indexarea impozitelor și taxelor locale pe anul 2024. 

D-l Primar: vă aduc la cunoștință că, atunci cand am aprobat taxele si impozitele pe anul 

2024, am omis sa adaugăm cateva taxe la compartimentul de stare civilă.  

 

Denumire taxa speciala Cuantum stabilit pentru anul 2024 

Taxa pentru eliberarea certificatului de 

nastere/casatorie/deces 

pierdut/distrus/deteriorat/innoire 

20 lei 

Taxa pentru instrumentare dosar rectificare 

act nastere/casatorie/deces 

50 lei 

Taxa pentru instrumentare si eliberare 

certificate de stare civila transcrise din 

strainatate 

100 lei 

 

 Dacă sunteți de acord cu aceste taxe  si  cuantumul lor , vă rog sa aprobați .     

 Se supune la vot proiectul de hotărâre: pentru - 11 

                                                               împotrivă - 0 

                                                               abțineri – 0 

Discuții: D-l consilier Ifrim Aurel intreabă când se va face recepția finală la drumul din Lacu-

Babei. 

D-l Primar: am discutat cu cei de la firma Danlin , însă nu au dat un răspuns clar. (termenul 

de garanție este de 2 ani). 

D-l Ifrim Aurel: am inceput sa facem gardul la biserica din Lacu-Babei si trebuie schimbată 

clopotnița , daca mai sunt fondur la capitolul ,,culte”.    

D-l Primar: am alocat bani la acest capitol o dată cu aprobarea bugetului . Așteptăm o 

rectificare bugetară , apoi mai analizăm .                                                                                

 

 

Nefiind alte discuții, s-a încheiat  prezentul proces - verbal. 

 

 

 PRESEDINTE DE ȘEDINȚĂ                                                                     ÎNTOCMIT,                             

            Consilier,          SECRETAR GENERAL 

        Dănuț Munteanu             Anca-Diana Ciofu 

 

 
 

 

 
 


